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متن پرسش

با سلام و تشکر بی پایان از جهت آنکه وقت می گذارید. در پاسخ سوالی به بنده فرمودید: در مورد

ظلمی که بعضاً صورت میگیرد و ظالمی رزق خدادادی ملتی را میدزدد و از دست او میقاپد، باید

متوجه باشیم که چون خداوند هرکس را خلق کرد رزق او را هم با او خلق میکند، پس کسی رزق این

افراد را دزدیده است. اما در کتاب جایگاه رزقدر هستی، به دفعات می خوانیم: واقعاً نهایت دانایی و

شعور است اگر متوجه باشیم هیچکس نمیتواند رزقی که خداوند برای ما مقرّر فرموده است، از دست

ما برباید. این مسئله برای من حل نشده است. بالاخره کسی می تواند رزق من را از من بگیرد یا نه؟

لطفا کمک کنید. با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در کتاب جایگاه رزق تأکید بر آن است که در طلب رزق نباید حرص زد و در

بستر یک زندگی که همراه با تنبلی و ظلم نباشد، رزق ما به ما میرسد که روایت مشهور حضرت

علی«علیهالسلام» را حضرت امام صادق«علیهالسلام» مطرح کردند. ولی این غیر از آن است که اگر

کسی ظالمانه رزق ما را از ما قاپیده به بهانهی آنکه رزق ما به ما میرسد ما بنشینیم و کاری نکنیم.

خداوند میفرماید من رزق تو را دادم چرا اجازه دادی از تو بربایند؟ و مسلّم اگر در مسیر دفاع از رزقِ

خود تلاش کنیم خداوند به کمک ما میآید. موفق باشید


